

Clarity Children Myopia Control Assessment Offer for DBS Treasures Customers (March – September 2023) (the “Promotion”) Terms and Conditions

1. Unless stated otherwise, the Promotion runs from 28 March 2023 to 30 September 2023 (the “**Promotion Period**”), both dates inclusive.
2. The Promotion is applicable to DBS Treasures customers (the “**Customer**”) of DBS Bank (Hong Kong) Limited 星展銀行（香港）有限公司 (the “**Bank**”).
3. “**DBS Treasures**” is a Customer Segment of the Bank. “Customer Segment” means DBS Account, DBS Treasures, DBS Treasures Private Client, DBS Private Bank and any other segment made available by the Bank from time to time. In Hong Kong, DBS Private Bank is the private banking division of the Bank.
4. Customer can enjoy a one-off HK\$300 offer for Children Myopia Control Assessment (as defined in Clause 5 below) at Clarity Myopia Control Centre (the “**Offer**”) by providing the promotion code (“**Promotion Code**”) when making an appointment booking with Clarity Medical Group (the “**Merchant**”) (i) via WhatsApp at 6883 1018 (Monday to Saturday: 8:00 am to 6:30 pm) ; or (ii) by phone at 3423 0839 (Monday to Saturday: 9:00 am to 6:00 pm) or (iii) in person at Clarity Myopia Control Centre during the Promotion Period.
5. The “Children Myopia Control Assessment” (the “**Assessment**”) is applicable to children aged 6 or above and it includes 13 different eye examinations, a diagnosis report and a myopia control assessment. The 13 eye examinations are as follows:
 - i. Visual Acuity
 - ii. Refraction
 - iii. Colour vision
 - iv. Stereopsis (3D)
 - v. Binocular vision
 - vi. Intraocular pressure
 - vii. Cycloplegic refraction
 - viii. Fundus Imaging
 - ix. Corneal Topography (for contact lens fitting)
 - x. OCT (for monitoring treatment effectiveness)
 - xi. Multispectral Refraction Topography
 - xii. Axial Length Measurement
 - xiii. Ocular health assessment

6. The Clarity Myopia Control Centre is located in Room 1303-06 & 1310-11, 13/F, 9 Queen's Road Central, Hong Kong (Monday to Sunday: 9:00 am to 6:00 pm) .
7. To enjoy the Offer, the Assessment must be completed before the end of the Promotion Period.
8. The Promotion Code cannot be not used in conjunction with any other promotion.
9. The Promotion Code is only applicable to the Assessment and is not applicable to other examinations or surgeries.
10. Each Customer can enjoy the Offer once only during the Promotion Period.
11. The Bank is not the supplier of the Offer or the description, photos or reference prices in relation to the Offer published in our email (which are intended to be for reference only). Any enquiry, claim or complaint in relation to the quality or availability of the Offer or the accuracy of any of the aforementioned information contained in our email shall be directed to the Merchant. The Bank shall assume no liability in respect thereof.
12. The Bank shall not accept any liability for any loss incurred by Customer should the Merchant refuses to provide the Offer.
13. The Bank and the Merchant may change these terms and conditions and/or modify/terminate the Promotion without prior notice. The Bank's and the Merchant's decision are final.
14. In the event of any dispute between the Customer and the Merchant, the decision of the Merchant shall be final.
15. The Offer is not redeemable for cash, exchangeable or transferable, and cannot be used in conjunction with other promotional offers.
16. If the Customer becomes a non-DBS Treasures customer during the Promotion Period or if there is abuse/non-compliance by the Customer during the Promotion Period, the Customer cannot enjoy the Promotion. The Offer will not be provided to the Customer or where the Offer is provided, the Bank may debit the value of the Offer from the Customer's account(s) without prior notice and/or take action to recover any outstanding amounts.
17. The Promotion information will remain accessible up to one week after the end of the Promotion.
18. The English version shall prevail if there is any inconsistency between the English and Chinese versions of this Terms and Conditions.

星展豐盛理財客戶 Clarity 學童近視控制評估檢查優惠 (2023 年 3 月至 9 月)

(「本推廣」)條款及細則

1. 除另有指明外，本推廣由 2023 年 3 月 28 日至 2023 年 9 月 30 日(包括首尾兩天) (「**推廣期**」)。
2. 本推廣只適用於獲星展銀行(香港)有限公司 DBS Bank (Hong Kong) Limited (「**本行**」) 的星展豐盛理財客戶 (「**客戶**」)。
3. 「**星展豐盛理財**」是本行的客戶層之一。「**客戶層**」指 DBS Account、星展豐盛理財、星展豐盛私人客戶、星展私人銀行及本行不時提供的任何其他客戶層。在香港，星展私人銀行為星展銀行(香港)有限公司的私人銀行部門。
4. 客戶於推廣期內透過 (i) WhatsApp 6883 1018 (星期一至六：上午 8 時至下午 6 時 30 分)、 (ii) 電話 3423 0839 (星期一至六：上午 9 時至下午 6 時) 或 (iii) 親身到清晰近視防控中心向清晰醫療集團 (「**商戶**」) 預約，並於預約時提供優惠碼 (「**優惠碼**」)，可以優惠價 HK\$300 於清晰近視防控中心享用學童近視控制評估檢查(定義見以下第 5 條)乙次 (「**優惠**」)。
5. 學童近視控制評估檢查 (「**檢查**」) 適用於 6 歲或以上的學童。檢查包括 13 項全面眼睛檢查、臨床診斷報告及近視控制評估。13 項全面眼睛檢查包括：
 - i. 視力檢查
 - ii. 屈光度數
 - iii. 色覺檢查
 - iv. 立體感檢查
 - v. 雙眼協調能力
 - vi. 非接觸式眼壓檢查
 - vii. 散瞳後屈光度數檢查
 - viii. 眼底相片拍攝
 - ix. 角膜地形圖量度 (如需驗配隱形眼鏡)
 - x. 光學相干斷層掃描 (如使用近視控制方案)

- xi. MRT 多光譜屈光地形圖眼底離焦測試
 - xii. 光學生物測量眼軸長度
 - xiii. 全面眼睛健康檢查
6. 清晰近視防控中心地址為中環皇后大道中 9 號 13 樓 1303-06 及 1310-11 室（星期一至日：上午 9 時至下午 6 時）。
 7. 必須於推廣期完結前完成本檢查，方可享此優惠。
 8. 優惠碼不可與其他優惠同時使用。
 9. 優惠碼只適用於本檢查，不適用於其他檢查或手術之費用。
 10. 每位客戶於推廣期內只可享優惠一次。
 11. 本行並非本優惠的供應商，載於此電郵的優惠資料、圖片或參考售價亦非由本行提供並只供參考。如對優惠的質素或供應情況或此電郵內任何上述資料的準確性有任何查詢、申索或投訴，應直接向商戶提出。本行對此不承擔任何責任。
 12. 如商戶拒絕提供優惠，本行不會對客戶造成的任何損失承擔任何責任。
 13. 本行及商戶可修訂此條款及細則及/或更改或終止本推廣而無須事先通知。本行及商戶的決定為最終定論。
 14. 如有任何爭議，商戶保留最終決定權。
 15. 優惠不得兌換現金、更換或轉讓，亦不可與其他推廣優惠同時使用
 16. 如客戶於推廣期內成為星展豐盛理財以外的客戶或涉及任何濫用/違規，客戶將不合資格參加本推廣。客戶將不能獲享本優惠或如客戶已享本優惠，本行將從客戶的戶口扣除本優惠的等值金額而無須另行預先通知及/或採取行動以追討任何未償付金額。
 17. 本推廣資料將保留直至推廣期後的一星期。
 18. 本條款及細則的中英文版本如有任何歧異，概以英文版本為準。